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Název  Schůzka kontrolního výboru 

Datum konání 24.6.2015, 17.00 

Místo konání Zasedací místnost Městského úřadu 

Přítomni 
Novák Zdeněk,  Petřík Pavel, Zmeškal Pavel, Jiří Kolbábek,  
Vítězslav Schuster, doc. Svatopluk Novák, Lubomír Konečný, 
Pavel Horák 

Omluven Zdeněk Štěpánek  

Program 
1. Prezenční listina, 2. Usnášeníschopnost, 3. Informace 

kontrolní skupiny a diskuse o dalším postupu, 4. Nový 
kontrolní případ - záměr 

Obsah 

 
Ad.1 Všichni přítomní podepsali prezenční listinu. Schůzka byla zahájena v 17.30 
 
 
Členové KV, kteří nejsou v ZM nemohou včas prostudovat zápisy RM a ZM, protože jim 
automaticky nechodí. Předseda v této záležitosti osloví vedení města a pokusí se najít řešení. 
 
Ad.2. Vzhledem k přítomnosti nadpoloviční většiny členů KV bylo konstatováno, že je schůzka 
KV usnášeníschopná.  
 
Ad.3 na dotazy odpovídal Doc. Novák: 
 
K dispozici byl svod informací z oficiálních dokumentů SATESO (poskytl místostarosta). 
Tento materiál zpracoval pro KV Ing. Zmeškal 
 

- Analýza jednotlivých bodů – skládka se chov jako „mrtvé moře“ 

- Klade důraz na to, že se voda měla čistit okamžitě, jak to bylo možné (realizace čističky je pozastavena) 

Kdy se vedení města začalo oficiálně zabývat stížnostmi na zápach? 
 

- Označuji tak okamžik, kdy jsme obdrželi petici občanů 

- Zápach byl i dříve, ale nebylo specifikováno, zda jde o Bonagro či skládku 

- Hladina vody-  je 10 let téměř konstantní a kolísá jen při suchých letech. 

- Je zapotřebí hydrometeorologická studie o množství srážek v čase v našem regionu 

- Chybí nám odborné podklady – požádat RM? O posudek od CHMU 

 
P.Zmeškal – je třeba zajistit i odborné sledování výšky hladiny spodní vody 
 
17.55 – odešel Pavel Horák 
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J. Kolbábek – důležité je také zabývat se ekonomickou stránkou skládky, tedy, kde 
proinvestovaly peníze. Skládka je dle mého názoru nebezpečná pro občany. Neřeší se také 
například prašnost. Na skládce se také dle mých informací nachází azbest a odpad 
z cementárny. 

 
L. Konečný – bylo by dobré, aby nám na naše dotazy odpověděl Milan Palásek, nový ředitel 
SATESA. 
 
KV se dohodl, že tato schůzka proběhne v nejbližším možném termínu po prázdninách. 
Předseda zajistí pozvání. 
Nemáme doposud dostatek podkladů pro uzavření zprávy. 
 
KV také potřebuje vědět,– jak je smluvně ošetřena rekultivace smluvních těžebních ploch 
Tondach 
 
Ad.4 KV na podzim otevře další kontrolní případ – revize OZV. Na další schůzce bude 
ustanovena kontrolní skupina. 
 
 
 
Konec 19.30 

Vyhotovil: Mgr. Zdeněk Novák, předseda 

Datum:26.7.2010 


